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Aan              : Presidium 
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Onderwerp  : Memo onderzoek gymlokaal Obdam 

Datum        : 24 juni 2022 

Documentnr  : D22.005721 

Zaaknummer : ZK21002221 

Uw gemeenteraad heeft in zijn vergadering van 25 april 2022 een amendement aangenomen om 

nader onderzoek te doen naar een locatie voor een nieuwe gymzaal in Obdam en om daarbij de 

locatie Depot Braken mee te nemen.  

 

Ter uitvoering van het vergelijkend haalbaarheidsonderzoek wordt uitgegaan van de deelbare 

gymzaal om voldoende capaciteit te bieden voor bewegingsonderwijs, gym en zo mogelijk andere 

sporten. (investeringsraming gebouw 3.7 miljoen). Een deelbare gymzaal was gekozen om zo beide 

scholen hun bewegingsonderwijs te laten geven ook rekening houdende met toename van gymuren 

in de toekomst.  

 

Voorgesteld wordt om het onderzoek uit te breiden met een optie die grote kansen biedt en 

mogelijk tegemoet kan komen aan verlies aan onderwijstijd bij de Caegh en de Kelderswerf en een 

veilige bereikbaarheid voor kinderen.  

 

Deze optie houdt in dat onderzocht wordt of een apart gymlokaal kan worden gerealiseerd bij OBS 

De Kelderswerf (voldoen aan wettelijke eisen + beweegboxprincipe) en een gymlokaal voor en in 

schoolnabijheid (Tuindersweide Noord bijv) van de Caegh. Dit laatste gymlokaal wordt dan 

uitgevoerd in aansluiting bij de wensen van de gymvereniging. 

 

Of dan de natuurspeeltuin uit ons uiteindelijke raadsvoorstel wordt gehaald, wordt meegenomen in 

het onderzoek en uiteindelijke raadsvoorstel. 

 

Ook wordt voorgesteld om de huiskamervoorziening niet verder mee te nemen in het onderzoek en 

het uiteindelijke raadsvoorstel. Het raadsvoorstel gaat over locatiekeuze en investeringskosten voor 

een nieuwe gymzaal in Obdam waarbij wel gekeken wordt naar mogelijkheden voor 

buitenbeweging rond de twee gymzalen ten behoeve van “Obdam West en Obdam Oost”. 
 

Het onderzoek is dan de basis voor een nieuw voorstel aan uw gemeenteraad voor locatiekeuze 

gymlokaal Obdam en de investeringsraming daarvoor. 

 

In de lange termijn planning van uw raad is nog geen vergadering gepland om het voorstel te 

behandelen. Na het zomerreces wordt bezien wat haalbaar is. 

 

 


